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Till ordförande i arbetsmarknad- och socialnämnden – Ajda Asgari 

Tyresö Tjej- och Kvinnojour, som är en helt ideell förening, gör ett fantastiskt 
arbete för att hjälpa kvinnor som utsätts för våld i nära relationer. Deras 
verksamhet bygger helt på att frivilliga kvinnor turas om med jouren och har 
stödsamtal för de kvinnor som söker sig dit. 

Kvinnojouren har önskemål om att utöka sin verksamhet. Man vill ha möjlighet att 
komma ut på skolorna och prata om samtycke, porr och prostitution och kunna 
erbjuda en samtalsmottagning för kvinnorna. 

För att driva verksamheten är Tjej- och Kvinnojouren idag helt beroende av 
föreningsstöd från Tyresö kommun och bidrag från enskilda personer. Efter 
samtal med föreningens ordförande, Anna-Maria Yasdani, har vi fått veta att det 
funnits diskussioner med kommunen om att teckna ett så kallat IOP-avtal 
(idéburet offentligt partnerskap). Tyvärr verkar dessa diskussioner ha avstannat 
av någon oförklarlig anledning. 

Vi i Vänsterpartiet anser att det är viktigt att möjligheten till ett IOP-avtal prövas 
så att Tjej- och Kvinnojouren kan få möjlighet att utvidga sin verksamhet enligt 
önskemål. Vi vet att det är lättare för kvinnor som utsätts för våld i nära relationer 
att ta kontakt med en ideell förening än att ta steget att kontakta kommunens 
socialtjänst. Genom ett IOP-avtal tror vi dessutom satt samarbetet med 
kommunens Våld- och Relationsteam skulle kunna utvecklas ännu mer. 

Mina frågor till dig, Ajda Asgari är följande: 

 Vad är orsaken till att det inte hänt någonting med IOP-avtalet? 
 

 Finns det några hinder i lagstiftningen för att ingå ett sådant avtal? 
 

 Har arbetsmarknad- och socialnämnden för avsikt att återuppta 
diskussionen om ett avtal med Tyresö Tjej- och Kvinnojour? 
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